



Philip Blake-Jones (Artistic Director)



Michael Bracegirdle (Tenor)



Natasha Jough (Soprano)



Alison Lau (Soprano)



Samantha Chong (Mezzo Soprano)



Apollo Wong (Bass Baritone)

# Good As Gold Opera Evening

## 柏立基學院 金禧歌劇 獻禮

Come celebrate Robert Black College 50 GOLD anniversary. Enjoy an evening at the opera with Handel, Mozart, Verdi, Bizet and Puccini.

International renowned soloists from **London Festival Opera** will perform with the best young professionals of Hong Kong supported by University of Hong Kong Music Department **HKU Chamber Singers**.

柏立基學院為慶祝金禧紀念 誠獻 韓德爾、莫札特、威爾弟、比才及普契尼 最精彩的詠嘆調及獨唱曲。

由英國及歐陸專程來港的國際大師，特別伙拍本港最優秀的年青聲樂家，齊放異彩。

香港大學音樂系的 室內合唱團，亦應此盛會同台演譯經典樂章。

**10 FEB 2017 | FRI | 7:30PM**

The Grand Hall, Lee Shau Kee Lecture Centre,  
Centennial Campus, The University of Hong Kong  
香港大學百周年校園李兆基會議中心大會堂

DEPARTMENT OF MUSIC  
THE UNIVERSITY OF HONG KONG 香港大學音樂系



HKU Chamber Singers | Patrick Chiu (Chorus Master) | Kenix Tsang (Vocal Coach)

*An Opportunity not to be missed!*

Limited number of complimentary tickets from the Music Department. Free for HKU students and staff.

Available at the Music Department Office at 11/F, Run Run Shaw Tower, Centennial Campus during office hours. Please bring ID.

*First come, first served!*

**國際水準 歌劇表演 不容錯過!**

音樂系現有少量門券，免費提供予港大學生及教職員。可於辦公時間內，到音樂系辦公室領取。地址為百周年校園邵逸夫樓11樓。請出示學生證或教職員證。

**門券有限 先到先得!**



ROBERT BLACK COLLEGE  
院學基立柏

